
Într-adevăr salvat?
Religiile încearcă să demonstreze că omul este un păcătos prin
probleme  morale  și  juridice,  dar  Biblia  arată  că  toți  au
devenit păcătoși, din cauza unei singure infracțiuni “Și când
va veni, El va convinge lumea de păcat, și de dreptate, și de
judecată” (Ioan 16: 8).

Într-adevăr salvat?
Mulți creștini nu știu dacă sunt salvate, nesiguranță care
vine de la anumite poziții doctrinare, sau nu înțeleg unele
versete din Biblie.

Versetul care conțin avertisment in ingrijirea mântuirea par
să depășească garanțiile prevăzute în Evanghelia mântuirii, și
mulți îndoială sunt într-adevăr salvate.

Înțelegerea  avertizarea  cuprinsă  în  următorul  verset:  “Nu
orișicine-Mi zice: Doamne! intra în Împărăția cerurilor, ci
cel ce face voia Tatălui Meu care este în ceruri “(Mt 07:21).

Având în vedere acest verset, mulți se îndoiesc mântuirea lor
și întrebări cu privire La posibilitatea de a fi înșelați,
deoarece ei cred că sunt mântuiți. Fără îndoială, sunt încă
maeștrii pseudo creștinismului care folosesc versetul doar să
insufle teamă în oameni, dar, de asemenea, nu înțeleg adevărul
conținute în acesta.

Când Isus a spus, “Nu orișicine-Mi zice: Doamne, Doamne,” a
fost să vorbesc cu o mulțime care să demonstreze că, pur și
simplu nu-l numește Domn, înainte de a fi necesar să se facă
voia lui Dumnezeu, pentru a intra în cer.

Isus a explicat ascultătorii săi cu privire La ceea ce este
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nevoie pentru a avea siguranța mântuirii, când el a demonstrat
pe ascultătorii săi să spun “Doamne, Doamne”, nu garantează
mântuirea. Asigurarea mântuirii este de a face voia Tatălui
ceresc. Isus a demonstrat nu numai că ceea ce nu garantează
mântuirea pe de om trebuie să decidă pentru tine ceea ce este
voia lui Dumnezeu. Nua Face! Isus a venit în lume ca să facă
voia Tatălui și vestesc omului ceea ce este voia lui Dumnezeu
să se facă de către om a atinge mântuire.

Care este voia lui Dumnezeu ca omul efectua, intrare garanție
la cer?

Unii predicatori, în posesia acestei arrematam verset spune
astfel de cuvinte au vizat pe cei care pretind “” public cu
buzele lui care crede în Hristos, dar nu a devenit niciodată
acordarea adevărat să mărturisesc că el a crezut în Hristos nu
se obține mântuirea dacă penitentului nu asculte de Dumnezeu
face voia lui, care este confuz pentru că nu clarifica ceea ce
voia lui Dumnezeu, sau mai rău, ei susțin că sunt conforme cu
comportamente stabilite de companie în calitate de corectă
este de a efectua voia lui Dumnezeu.

Un lucru este cert: introduceți doar in ceruri care născut din
nou! Doar introduceți în ceruri, care au de lucru mai mult
decât fariseii și cărturarii! Doar introduceți în ceruri, care
face voia lui Dumnezeu! Dar voia lui Dumnezeu este specific:
ei cred în Hristos.

Lucrarea lui Dumnezeu, sau porunca lui Dumnezeu, sau voia lui
Dumnezeu este rezumată în următoarea teză: “Și aceasta este
porunca Lui: să credem în Numele Fiului Său Isus Hristos, și
iubim unii pe alții, așa cum porunca lui “(1 Ioan 3:23; Ioan
06:29).

Dar  dacă  voia  lui  Dumnezeu  este  ca  oamenii  să  creadă  în
Hristos, când Isus a spus că nu a spus doar, -‘Senhor, Doamne
“, dar este necesar să se facă lucrarea lui Dumnezeu – esența
mesajului lui Hristos este că a crezut n “el” Drept răspuns,



Isus le-a zis: lucrarea lui Dumnezeu este aceasta: să credem
în cel care le-a trimis “(Ioan 6:29).

Nu voia lui Dumnezeu aduce mântuire, nu invers, că rezultatele
mântuirea în a face voia lui Dumnezeu. Buzzwords, cum ar fi,
“Tu nu faci voia lui Dumnezeu pentru tine de a fi salvat, dar
va face voia lui Dumnezeu, dacă sunteți cu adevărat mântuiți,”
are o greșeală imensă.

Adesea păcătosul aude că este păcat să fi fost generate de la
Adam  și  el  are  nevoie  Hristos  să  fie  salvat,  iar  după
păcătosul crede că Isus este Fiul lui Dumnezeu, care ridică
păcatul lumii, are încrederea deconstruit în conformitate cu
argumentul că “adevărata rodul mântuirii este de a face voia
lui Dumnezeu.” Aceasta este una dintre Satana, care este de
jur împrejur și caută pe cine să înghită. Aceasta este o
greșeală de pierzaniei, de a crede în Hristos este voia lui
Dumnezeu, o condiție esențială pentru a intra în împărăția
cerurilor,  când  credinciosul  începe  să  fie  în  Hristos  și
Hristos în credincios “Cine păzește poruncile Lui este în ea,
și el l înăuntru. Și cunoaștem că El rămîne în noi, prin
Duhul, pe care el ne-a dat “(1 Ioan 3:25).

A crede în Hristos ca Hristosul lui Dumnezeu care a venit în
lume este aceeași ca fiind în Hristos, prin urmare, care crede
devine o făptură nouă, pentru că pur și simplu cred în Hristos
pentru om să-și îndeplinească porunca lui Dumnezeu.

Când temnicerul din Filipi a cerut apostolul Pavel și Sila ce
trebuie  să  facă  pentru  a  fi  mântuiți,  răspunsul  a  fost
specific și categoric: Crede în Domnul Isus! “Și le-a adus
afară, și a zis: Domnilor, ce trebuie să fac pentru a fi
mântuit? Iar ei au spus, Crede în Domnul Isus Hristos și vei
fi mântuit, și casa ta “(Fapte 16:30 -31).

Cine crede că Isus este Fiul lui Dumnezeu, biruiește lumea
“Cine este ca a biruit lumea, dar cel ce crede că Isus este
Fiul lui Dumnezeu?” (1 Ioan 5: 5). Pentru a admite că Isus



Hristos este Fiul lui Dumnezeu și că Dumnezeu La înviat din
morți este mântuire “Daca marturisesti deci cu gura ta pe
Domnul Isus, și dacă crezi în inima ta că Dumnezeu La înviat
din morți, vei fi mântuit “(Romani 10: 9).

Când crezi în Hristos, care este, atunci când face voia lui
Dumnezeu, omul trebuie să fie conectate la adevărata viță.
Fiind un băț atașat de viță de vie este imposibil să nu dea
roade “Rămâneți în Mine și Eu în voi; Ca sucursala în sine nu
poate aduce roadă, dacă nu este în viță, nici poți, dacă nu
rămâneți în Mine. Eu sunt vița, voi sunteți mlădițele; care
este în mine și eu în el, aduce multă roadă; căci despărțiți
de Mine nu puteți face nimic “(Ioan 15: 4 -5, 1 Ioan 3:25).

Când Isus spune: “Rămâneți în Mine și Eu în voi”, spunea el –
“fac  voia  Tatălui”;  –  “Cred  că  eu  sunt  cel  trimis  de
Dumnezeu”;  –  “Efectuați  lucrarea  lui  Dumnezeu”  pentru  că
oricine crede în Hristos trebuie să fie în Hristos și Hristos
în credincios. Pentru a fi în Hristos suficient pentru a crede
în Hristos (Ioan 14: 1), pentru că aceasta este porunca lui
Dumnezeu,  care  duce  la  mântuire,  deoarece  Hristos  a  fost
trimis de Dumnezeu pentru ca oricine crede în El, să nu piară
înainte aibă viață veșnică (Ioan 3:16).

Fructul care produce credinciosul este de a profesa numele lui
Isus ca salvator al lumii “, prin urmare, să ne oferim lui
Dumnezeu pentru el jertfă de laudă, adică, rodul buzelor care
mărturisesc Numele Lui” (Evrei 13:15). Nu voia lui Dumnezeu
este să crezi în Hristos, și rodul credinciosului este de a
mărturisi pe Hristos, rodul buzelor, care nu este același
lucru cu “rod al mântuirii” (Evrei 13:15).

Porunca este să crezi în Hristos, de fructe este de a anunța
vestea bună a Evangheliei, pentru că fructul este sămânța care
produce  viață.  Este  o  greșeală  grotesc  să  confunde  rodul
buzelor la porunca lui Dumnezeu.

Dovada mântuirii este că Dumnezeu La înviat pe Fiul Său din



morți, și că toți cei care ascultă de Dumnezeu, crezând în
Hristos este salvat, pentru porunca lui este de a crede în
Hristos.

În cazul în care creștinul crede că Isus este Mântuitorul
lumii, Fiul lui Dumnezeu născut în casa lui David, care a
trăit o viață fără păcat, a murit și a înviat din morți și
este așezat la dreapta Tatălui pe mare, este salvat, așa cum
citim “Cine a promis înainte prin proorocii Săi în sfintele
Scripturi, privește pe Fiul Său, născut din sămânța lui David,
în ce privește trupul, a declarat Fiu al lui Dumnezeu în
putere, conform Duhului sfințeniei, prin învierea din morți,
Isus Hristos ne Domn “(Romani 1: 2 -4).

Nu lăsa pe altcineva să examineze autenticitatea mântuirii
inainte de a dovedi, analiza le dacă rămân crede în Hristos,
pentru că El este credința care a fost de a manifesta și am
fost vădită (Galateni 3:23). În cazul în care credinciosul
rămâne crede că Isus este Hristosul, după Scripturi spune,
este aprobat înaintea lui Dumnezeu.

Dacă cineva încearcă să pună sub semnul întrebării mântuirea
celor ce cred în Hristos, pur și simplu recomandată de către
apostolul Pavel creștinilor Corinthians: “Examinați-vă, dacă
în credință; dovedi vă tale. Nu știți voi înșivă, că Isus
Hristos  este  în  voi?  Daca  nu  sunteti  deja  depreciate  “(2
Corinteni 13: 5).

Din acest motiv, credinciosul trebuie să interirar decât ajuns
după ascultarea Evangheliei și să creadă în Hristos “Cine voi,
de  asemenea,  de  încredere,  după  ce  ați  auzit  cuvântul
adevărului,  Evanghelia  mântuirii  voastre;  și,  după  ce  a
crezut, ați fost pecetluiți cu Duhul Sfânt al făgăduinței
“(Efeseni 1:13).

Acum, dacă creștinul nu știe care este în Hristos și Hristos
este în el; Este cunoscut faptul că este o creație nouă pentru
a fi în Hristos; nu se știe care este templul, Duhul lui



Dumnezeu locuiește; nu se știe care este trupul lui Hristos;
Este cunoscut faptul că este lumină în Domnul; nu se știe cine
este Fiul lui Dumnezeu; este necunoscut care a fost botezați
în moartea lui Hristos; Este cunoscut faptul că deja înviat
împreună cu Hristos din morți; Este cunoscut faptul că Tatăl
și  Fiul  a  venit  și  a  făcut-o  adresa  orice  întrebare  din
demoverá antihrist astfel de credința creștină și va fi găsit
Respins “voi înșivă, dacă în credință; dovedi vă tale. Nu
știți voi înșivă, că Isus Hristos este în voi? Daca nu sunteti
deja depreciate “(2 Corinteni 13: 5).

Creștinul care nu înțelege că voia lui Dumnezeu este să crezi
în Hristos, sau care nu înțelege că a crede în Hristos este
suficientă  pentru  a  duce  la  mântuire,  este  comparabil  cu
semințele căzute lîngă drum, sensibile la răul vină și smulge
sămânța, așa cum am citit în pilda semănătorului: “Când cineva
aude cuvântul împărăției și nu-l înțelege, vine Cel rău și
răpește ce a fost semănat în inima lui, aceasta este ceea ce a
fost semănat pe marginea drumului” (Mt 13:19 ).

În cazul în care credinciosul crede că:

o. A fost un păcătos pentru că era un urmaș al lui Adam,
pentru că a fost generată în păcat (Romani 3:23);

b. Isus a fost trimis în lume pentru a salva omenirea
pentru că toată lumea sa înstrăinat de Dumnezeu din cauza
infracțiunii de Adam (Ioan 3:16);

c. Isus este Cuvântul veșnic, care a fost la început cu
Dumnezeu (Ioan 1: 1 -2), și fiind Dumnezeu, golit de putere
și glorie și a devenit un om (Filipeni 2: 7);

d. Isus a fost introdus în lume ca singurul Fiu născut al
lui Dumnezeu generate în pântecele Mariei prin Duhul lui
Dumnezeu (Ioan 1:18; Mt 1:18);

E. Isus a trăit printre oameni, a fost un participant în
toate necazurile, dar a fost fără păcat (Evrei 02:17);



f. Isus a fost crucificat, a murit, a fost îngropat și a
înviat a treia zi și este așezat la dreapta lui Dumnezeu în
cea mai mare (Rom 1: 3 -4), mijloacele pe care pocăit,
adică, că designul său a fost schimbat, transformat de
mesajul Evanghelia și salvat în mod eficient.

Există  o  interpretare  greșită  a  ceea  ce  este  pocăința
adevărată  care  estompează  și  înțelegerea  multor  creștini.
Pocăința în conformitate cu Biblia spune pentru a schimba
designul de înțelegere. Când Isus spune fariseilor: “… Dacă nu
vă  pocăiți,  toți  pieri  la  fel”  (Luca  13:  5),  a  fost  să
demonstreze că, în ciuda gândire el a fost în prim stare
înaintea lui Dumnezeu pentru a fi descendenți ai lui Avraam,
în de fapt, ea nu a schimbat designul au avut, pieri la fel ca
și acele națiuni care fariseii tocmai a emis o hotărâre.

Pocăința nu este mărturisi greșelile și crimele. Pocăința nu
este de gând să o confesional. Pocăința nu este penitenta sus.
Pocăința nu este remușcare. Pocăința, “Metanoia” din limba
greacă, este obligat să aibă un concept să îmbrățișeze o nouă
înțelegere.

Fariseii crezut că a fost salvat de a fi descendenți ai lui
Avraam, dar în cazul în care un fariseu pocăi, ar trebui să
înlocuiască conceptul care a fost salvat de a fi un descendent
al  lui  Avraam  de  ideea  că  mântuirea  este  în  Hristos,
descendent promis lui Avraam. Acesta este motivul pentru Ioan
Botezătorul  a  spus  fariseii  și  cărturarii  –  “Pocăiți-vă.
Aceasta este, schimba design de voi, ca să fie mântuiți nu
cred  că  doar  de  tatăl  vostru  Avraam,  pentru  că  pietrele
Dumnezeu  poate  să  ridice  fii  lui  Avraam  “;  –  “Schimbarea
proiectarea  de  voi,  pentru  Împărăția  lui  Dumnezeu  este
înlăuntrul vostru.”

Spune: – “Doamne, Doamne”, se comportă ca niște evrei care
pretindeau a crede în Hristos (Ioan 8:31), dar când a fost
întrebat, prezentat credința lor reală, “Noi suntem sămânța
lui Avraam, și nu au fost niciodată în robie la nici unul; cum



spui tu, Veți fi liber “(Ioan 8:33) ?.

Deși mulți evrei cred în Hristos, pentru a crea propria lor
cale, pentru că au înțeles că Hristos a fost de prooroci, sau
că a fost doar un fiu al lui Iosif și Maria. Ei nu cred în
Hristos ca descendent promis lui David; nu cred că Hristos
este superior lui Avraam; nu cred că Hristos a existat înainte
de Avraam; nu cred că Isus este Eu Sunt (Ioan 8:53).

Evreii credeau în Dumnezeu, cu toate acestea, nu ascultăm de
El, asa ca Isus a zis ucenicilor Săi: “Crede în Dumnezeu,
crede  în  Mine”  (Ioan  14:  1).  Protestul  lui  Iacov  și
poziționarea evreilor este clar: “Tu crezi că Dumnezeu este
unul, faci bine: dracii cred, și tremură.” (Iacov 2:19). Dar
de ce James îi acest fel? Pentru porunca lui Dumnezeu ca
oamenii cred în Hristos, și care de fapt cred în Dumnezeu,
trebuie să creadă în Hristos “Isus a strigat și a zis: Cel ce
crede în Mine, nu crede în Mine, ci în Cel ce mă trimis “(Ioan
12:44). Dacă nu crezi în Hristos, nu crede de fapt în Dumnezeu
“ca toți să cinstească pe Fiul cum cinstesc pe Tatăl. Cine nu
cinstește pe Fiul, nu cinstește pe Tatăl, care La trimis”
(Ioan 5:23).

Credința  este  de  ajuns  și  cred  că  este  necesar  pentru
mântuirea sufletului. Când cineva pretinde a fi salvate “nu
este anexată cred, înainte de a exista o credință specific”
înapoi doar obstacol în calea înțelegerii.

Care  este  genul  de  credință  care  este  pentru  mântuirea
sufletului?

Acum, cred că Isus a venit în trup este genul de credință care
este pentru mântuirea sufletului, dar cred că Isus nu a venit
în  trup  este  o  credință  pierdut  promovată  de  anticristul
“Pentru mulți amăgitori în lume, care nu că mărturisesc Isus
Hristos  a  venit  în  trup  Acesta  este  înșelătorul  și  așa
antihristul “(2 Ioan 1: 7; 1 Ioan 4: 2) ..

Crede că Isus a fost răstignit, a murit și a înviat din morți



este genul de credință care duce la mântuire sufletului, dar
cred că Isus nu a murit sau nu ridica din morți, este genul de
credință care nu liber de la condamnare (1 Cor 15: 3 -4).

Crede că Isus din Nazaret este Hristosul, Fiul lui Dumnezeu,
este un fel de credință, care este la mântuire, ci să nege că
Isus este Hristosul este genul de credință care nu produce
mântuirea.

Crede că Isus este Etern, același ieri, azi și în veci, este
un fel de credință pentru mântuire, dar cred că Isus este un
înger sau arhanghel, nu produce mântuirea.

Mărturisește, recunosc că Isus este Fiul lui Dumnezeu este un
fel de credință care duce La mântuire, dar cred că Isus sa
născut din Maria și Iosif este un fel de credință care nu este
adevărul Evangheliei, prin urmare, nu produce mântuirea.

Crede că Isus face minuni, care este unul din prooroci, cel
mai mare învățător vreodată, care este cea mai mare psiholog,
cel mai amabil om care a trecut vreodată prin țară, care
rezolvă problemele mii, etc., nu este genul de credință care
rezultate în mântuire, dar este salvat care crede că Isus este
Fiul lui Dumnezeu, care are cuvintele vieții veșnice “De fapt,
vă spun, că cine ascultă cuvintele Mele, și crede în Cel ce Ma
trimis, are viața veșnică, și nu vine la judecată, ci a trecut
din moarte la viață “(Ioan 5:24).

Evreii  împiedicat  pe  piatra  de  poticnire  pentru  că  ei  nu
recunosc  că  Isus  a  fost  fiul  lui  David,  deci  Fiul  lui
Dumnezeu, inima confesiune creștin “Simon Petru a răspuns și a
zis:  Tu  ești  Hristosul,  Fiul  Dumnezeului  celui  viu”  (Mt
16:16).  Dacă  este  acceptat  faptul  că  Isus  era  Fiul  lui
Dumnezeu  care  a  promis  lui  David,  trebuie  concomitent  să
recunosc, după Scripturi că Isus a fost Fiul lui Dumnezeu (2
Sam 07:13 -14; Psalmul 2: 7). Mărturisire Sora lui Lazăr,
Marta, a fost în conformitate cu declarația apostolului Petru
“, a spus ea la el, Da, Doamne: Eu credcă Tu ești Hristosul,



Fiul lui Dumnezeu, care trebuia să vină în lume “(Ioan 11:27).

Conversia  omului  urmează  predicarea  mesajului  Evangheliei,
similar cu ceea ce sa întâmplat cu oamenii din Ninive care,
auz mesaj profetul Iona, convertit (Luca 11:32). Conversația
nu are nici o legătură cu tipul de program care creștinul ceas
la televizor; în costumul de bărbat sau femeie; cu aspect
fizic; cu părul, indiferent dacă scurt sau lung; cu ornamente,
cercei, parfumuri, etc., înainte de transformare este legat de
mărturisirea Evangheliei.

O altă greșeală care rezultă dintr-o interpretare eronată a
Scripturii  este  ideea  că  o  persoană  poate  doar  cred  cu
adevărat atunci când “regret” regretul sens, remușcări, durere
de erori comise conduită. Acum, “pocăiți” este La fel ca a
crede în adevărul Evangheliei, de a crede în Hristos pentru
mântuirea este posibilă numai atunci când omul își abandonează
(metanoia) propriile concepte ca mântuire.

De exemplu: Când evanghelist Matei spune parabola celor doi
fii spuse de Isus fariseilor, s-a arătat că vameșii și curvele
crezut în mesajul lui Ioan Botezătorul, dar religios, în ciuda
văzând astfel de mirare, crezând păcătoși, nu s-au schimbat de
proiectare a crede în mesajul lui Ioan Botezătorul “… nu mai
târziu sa pocăit crede El” (Mt 21:32).

Unul  dovezi  că  fariseii  nu  au  crezut  cuvântul  lui  Ioan
Botezătorul este că ei nu s-au schimbat mărturisirea, pentru
că în ciuda auzit că Împărăția lui Dumnezeu este aproape,
spunea că erau descendenți ai lui Avraam. Dacă nu ar pocăință,
nu mai să se refere la Avraam și ar mărturisi că Isus este
Hristosul.

Fariseii nu s-au pocăit (metanoia) pentru că au crezut și nu
cred că nu sa schimbat concepția care le-au învățat de la
părinții  lor  (nu  s-au  pocăit).  Care  trebuie  să  fie  luate
pentru  a  nu  confunda  “metanoia”  (pocăință)  cu  concepția
catolică de indulgență derivat penitență care pătrunde încă



sensul cuvântului “pocăință”.

Pentru a fi salvat, este necesar ca Duhul Sfânt convinge omul
de păcat, neprihănire și judecată. Convingerea de păcat că
Duhul Sfânt nu promovează decurge din problemele legaliste,
moralizatoare sau formaliste. Convingerea de păcat că Duhul
Sato  promovează  conștientizarea  este  potrivit  Scripturilor,
că:

– Omul este păcătos, datorită neascultării lui Adam; că
infracțiunea a lui Adam a adus judecată pe toți oamenii
condamnare.

– Judecata lui Dumnezeu a fost stabilită în Eden, aducând
condamnare asupra tuturor oamenilor.

–  Dreptatea  lui  Dumnezeu,  este  un  act  de  substituție,
ascultarea  lui  Hristos  prin  greșeala  lui  Adam,  nu  de
probleme de comportament.

Religiile încearcă să demonstreze că omul este un păcătos prin
probleme  morale  și  juridice,  dar  Biblia  arată  că  toți  au
devenit păcătoși, din cauza unei singure infracțiuni “Și când
va veni, el va convinge lumea de păcat, și de dreptate, și de
judecată “(Ioan 16: 8).

Când cineva crede în Hristos, omul trece de la moarte la
viață. Când se crede, omul intră pe poarta cea strâmtă. Când
se crede, omul se duce să fie în Hristos, pe calea îngustă
care duce omul la Dumnezeu. Doar fiind în Hristos ca omul a
devenit separat de păcat și unit cu Dumnezeu.

Omul este salvat de Evanghelia, care este puterea lui Dumnezeu
pentru mântuirea tuturor celor care cred.

Când spunem că omul este mântuit prin credință, noi spunem că
omul este mântuit prin Evanghelie, pentru că Evanghelia este
credința sfinților, așa cum sa manifestat în plinătatea de
timp (Iuda 1: 3; Galateni 3: 23).



Omul este salvat prin auzirea credinței, care este darul lui
Dumnezeu.  Când  omul  a  auzit  Evanghelia  și  au  crezut,  a
ascultat credința, oferindu-vă puterea de a face un copil al
lui  Dumnezeu  (Ioan  1:12).  Credința  (credință)  rezultatele
reale  din  lucrările  pe  care  Isus  a  făcut  la  Calvar
(ascultare),  care  a  dus  la  învierea  Sa  din  morți.

Pentru a fi salvat este să credem că Isus a murit pentru
păcătoși să-i răscumpere din condamnare moștenit de la Adam.

Cu toate acestea, mii, poate chiar milioane de religios, care
sunt membri ai bisericilor, a declarat că invoca Domnul, va fi
șocat atunci când acestea sunt respinse de Dumnezeu. Cum se
face? Pentru că unii cred în Hristos, în felul lor, și nu după
Scripturi  “Și  Isus  a  ieșit  și  discipolii  săi,  în  satele
Cezareii lui Filip; și modul în care a întrebat pe ucenicii
săi, spunând: Cine zic oamenii că sunt Eu? Iar ei au răspuns,
Ioan  Botezătorul;  și  alții,  Ilie;  și  alții,  unul  dintre
profeți “(Marcu 8:27 -28). Alții pentru că nu au crezând în
întregime în Hristos, după Scripturi, înainte de a dispărut în
propriile concepte, respingând adevărul Evangheliei “Să nu vă
părăsiți încrederea voastră, care are mare răsplătire. Căci
aveți nevoie de răbdare, ca, după ce ați împlinit voia lui
Dumnezeu,  să  puteți  primi  făgăduința  “(Evrei  10:35  -36),
pentru promisiunea lui Hristos este specific pentru cei care
cred în Numele Lui:” Și aceasta este promit el ne-a făcut,
chiar viața veșnică “(1 Ioan 2:25); “Pentru a-i dea mărturie
toți profeții, pentru ca oricine crede în El primește iertarea
păcatelor prin Numele Lui” (Fapte 10:43); “Dar tuturor celor
ce L-au primit, le-a dat dreptul să se facă copii ai lui
Dumnezeu, celor ce cred în Numele Lui” (Ioan 1:12).

Crede că Isus este Fiul lui Dumnezeu este suficient pentru
mântuire, însă, este necesar să se păstreze această încredere
până  la  capăt,  așa  cum  aceasta  este  învățătura  Sfântului
Apostol Pavel “, prin care sunteți mântuiți, dacă o țineți așa
cum Eu vă voi da anunțat dacă acest lucru nu se crede în zadar
“(1 Corinteni 15: 2). După ce ați făcut voia lui Dumnezeu,



care  este  de  a  crede  în  Hristos,  doar  îndurarea  până  la
sfârșit pentru a obține promisiunea, viața veșnică!

Scopul Evangheliei și a Scripturilor este că omul poate crede
că Isus din Nazaret este Hristosul “Dar acestea sunt scrise Ca
voi să credeți că Isus este Hristosul, Fiul lui Dumnezeu, și,
crezând, să aveți viața în lucrarea sa nume” (Ioan 20:31)


